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Jaarstukken TBV statutaire jaarvergadering Wijkraad Duiven-West 

Inhoud: 

1. Vorige notulen vorige jaarvergadering 13-10-2021 

2. Secretariaat jaarverslag 2021 

3. Financieel verslag 2019 t/m 2022 

 

1. Notulen van de jaarvergadering van woensdag 13-10-2021 

Aanwezig bestuur.  

Herman Nierkens (voorzitter), Wim Vilters (penningmeester), André Kok (secretaris). 

Verdere aanwezig naast de wijkbewoners. 

Leerlingen van HAN en Rijn en IJsselcollege 

Gea Mulder en Ana Fraterman-Tolnaj (Mikado),  Annemarie de Kluis (Vivare). Johannes 

Goosens (wethouder), Arjan de Vries (Beleidsmedewerker Actief Burgerschap), Gerrit 

Dijkerman en  Renske Verheij (Consultanten Spectrum), Wouter Smit (raadslid) 

De gespreksleider voor de thema’s van deze avond is Dhr Gerrit Dijkerman. 

Opening: 

Ieder aanwezige wordt welkom geheten bij deze wijkbijeenkomst. 

Aan de wethouder Dhr Goosens wordt een aantal vragen gesteld in kader van hoe ver de 

gemeente is betrokken bij de wijkraad en zijn activiteiten. Hij vertelt dat projecten vanuit 

de wijk een “droom naar werkelijk is” en van belang is dat gedragen wordt door de 

wijkbewoners zelf. De gemeente faciliteert en volgt de initiatieven vanuit de wijk en zorgt 

voor budget. De samenwerking is hier van groot belang. 
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De inleiding wordt verder verzorgd door Gerrit Dijkerman waarin hij ons meeneemt in de 

agenda van de avond. 

Eerste deel 

1. Ontmoetingsplein. 

 Herman Nierkens geeft uitleg over de stand van zaken rondom het ontmoetingsplein en 

aan de hand van de plattegrond/schets wordt hieraan verduidelijking gegeven. Nadat er 

veel overleg is geweest met stakeholders en omwoners is meer consensus gecreëerd voor 

het plan. De huidige schets zal nog worden aangepast aan het laatste gesprek. 

Vragen vanuit de zaal: 

• Als een deel van de parkeerplaatsen gesloten zouden worden is het dan       nodig 

om blauwe zones te creëren? Antwoord: Nee dat blijkt niet nodig uit onderzoek, er 

blijven genoeg parkeervakken over. 

• Als beantwoord op een vraag wordt bevestigd dat er een parkeerplaats voor een 

gehandicapte komt. 

• Op de vraag of het plein niet een plek voor hangjongeren zal worden is het 

antwoord: die zullen er nu ook komen maar hangjongeren op zich zijn niet het 

probleem. Alleen als ze overlast veroorzaken, maar dan is er handhaving  nodig. 

• Vraag over tijdplanning. Antwoord: dat is moeilijk aan te geven er zullen nog 

diverse stappen worden genomen en uiteindelijk zal er ook aanbesteding gedaan 

moeten worden. De hoop is dat in loop 2022 hier meer duidelijkheid over komt. 

 

 

2. Hondenlosloopterrein   

Dit werd ingeleid door Anita van Horstmanshof van de projectgroep hondenlosloop 

terreinen. Hierin werd uit de doeken gedaan wat de stand van zaken is met betrekking tot 

de beide inmiddels gerealiseerde terreinen . Met name het terrein aan de Westsingel 

wordt nader besproken. Er wordt uitleg gegeven over het huidige experiment van 

ruimplicht voor hondenbezitters binnen de velden. Dit is in samenwerking met de 

gemeente gegaan. Ook al uit hygiënische reden is hier voor gekozen en inmiddels zijn er 

borden geplaatst. Tot nu toe word er alleen gewaarschuwd door handhaving maar dit zal 

na evaluatie veranderen. We moeten beseffen dat het een gezamenlijk probleem is en we 

elkaar er op moeten wijzen. 

Vragen vanuit de zaal: 

• Kan dit juridisch gezien omdat het nu niet in de AVP staat. Antwoord: het kan wel 

omdat het college (gemeente) een tijdelijke verordening heeft toegepast die later 

omgezet kan worden naar vaste verordening. 
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• Het aanspreken van hondenbezitters wordt niet altijd als gemakkelijk gezien ;  de 

mensen voelen zich soms onterecht bejegend. Antwoord: dit kan inderdaad 

gebeuren. het advies is dan om niet verder in discussie te gaan.. 

• Ook buiten de velden zijn er grote ergernissen terwijl daar de ruimplicht al jaren 

geldt. De vele opmerkingen daarover maakt duidelijk hoe urgent dit blijft. Het blijft 

iets van ons samen.  

 

3. Achterpaden 

Dit wordt ingeleid door Gea Mulder van Mikado. Over de achterpaden is wel bekend dat je 

je daar onveilig kunt voelen door o.a. slechte verlichting, maar ook door verwaarlozing. Ze 

geeft een aantal voorbeelden hiervan en het verschil met een juist ingericht pad. Ze 

benadrukt dat dit geen gemakkelijk onderwerp is. De ene bewoner wil wel maar de ander 

voelt zich niet aangesproken. Terwijl het wel normaal moet zijn dat je elkaar hierover 

aanspreekt.  

Ook bij dit onderwerp was het in corona tijdperk lastig om iets te organiseren, maar er is 

wel een kleine actie gehouden. Er is op een locatie een container neergezet en samen met 

de bewoners aan dat pad heeft een opruiming plaatsgevonden. Zo iets simpels kan tot 

succes leiden. Zo is er ook een project geweest met ledverlichting die de bewoners zelf 

hebben geplaatst. Mikado kan altijd ondersteuning geven ook al is dat het beantwoorden 

van vragen.  

Vragen vanuit de zaal: 

• Communicatie tussen onderlinge bewoners is ook bij dit onderwerp niet altijd 

makkelijk, terwijl het wel een gezamenlijk verantwoording is. Ook overgroei van 

paden is een obstakel en dat komt niet alleen voor bij de achterpaden maar ook op 

trottoirs. Antwoord: Naast het elkaar aanspreken kan Mikado ook meehelpen dit 

probleem op te lossen. Maak ook gebruik van de fixie-app. 

• Gevraagd wordt of het nog verschil maakt bij koopwoningen of huurwoningen? 

Antwoord: Nee het blijft een ieders verantwoording alleen bij technische dingen 

kan Vivare de zorgplicht hebben. 

 

Pauze.  

Na de pauze wordt de zaal in drieën gesplitst en bij elk bovengenoemde projectgroep kan 

met plaatsnemen. Na een periode wordt er gewisseld. Hier wordt er dieper op ingegaan en 

vragen worden beantwoord. 
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Vragen die meegeven werden: 

 

Ontmoetingsplein 

• Heeft het ontwerp voldoende draagvlak om aan de gemeente te vragen om het 

Ontmoetingsplein te realiseren?  

• Heeft u nog aanvullende suggesties voor de realisatie en voor activiteiten?  

• Wilt u zelf op welke wijze dan ook actief een bijdrage leveren aan de      realisatie 

en/of aan activiteiten?  

 

Hondenlosloopterreinen 

• Pilot Ruimplicht: Wat vindt u van het invoeren van een ruimplicht van hondenpoep 

op de losloopterreinen in Duiven West?  

Achterpaden  

• Hebt u issues met uw achterpad?  

• Gaat het om veiligheid, afval en vuil, achterstallig onderhoud of iets anders?  

• Hoe kan ik hierover met mijn buren in gesprek komen? 

• En als ik er hulp bij zou willen, wat is dan mogelijk?  

 

Hier volgt een kort verslag van de groepssessies : 

Door  Renske Verheij (spectrum)  

Vanuit de aanwezigen bij de subgroepen zijn een aantal vragen vanuit zorg gesteld waar 

aan tafel al een aantal antwoorden op zijn gegeven.  

Hondenlosloopterreinen 

De rol van de BOA’s bij de losloopvelden zijn toegelicht. Er is aan gegeven dat het lastig 

kan zijn is om elkaar aan te spreken. Niet iedereen heeft daar goede ervaringen mee. 

Vanuit meerdere gesprekspartners is benadrukt dat het van belang is dat men dit 

desondanks blijft doen. Ook is het idee uitgesproken en ondersteund dat goed voorbeeld 

(aanspreken én opruimen)doet volgen.  

Ontmoetingsplein 

De kaart van het ontmoetingsplein heeft aan de tafel vragen opgeroepen die zijn 

besproken. Er is toegelicht waar er ruimte is om te parkeren en welk groen er blijft. Ideeen 

die zijn gedeeld zijn het gebruik van kunst, bijvoorbeeld een mozaïek bankje. Ook is de 

behoefte uitgesproken over kleur en meer groen. Tips over het aanvragen van extra 
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budget om plannen te realiseren zijn uitgewisseld. Ook gaan er een aantal wijkbewoners 

nadenken of ze een rol willen spelen in het realiseren van het ontmoetingsplein. 

Achterpaden  

Vanuit het opbouwwerk en de woningcorporatie is geluisterd naar wat er opvalt bij de 

achterpaden. Ook aan deze tafel is besproken wat mogelijkheden zijn om elkaar aan te 

spreken op het opruimen en snoeien. Het aanbod vanuit opbouwwerk is gedaan om 

daarbij ondersteuning te bieden. Ook betreft verlichting kan er vanuit opbouwwerk 

worden meegedacht. Gegevens zijn uitgewisseld. 

Tweede deel 

De algemene leden vergadering 

1. Opening door Herman Nierkens, ad interim voorzitter. Hij schetst kort dat het 

corona-tijdperk er voor gezorgd heeft dat alles niet zo als gepland is verlopen en dat 

daarom nu pas een ledenvergadering plaats vindt. Tevens meldt hij dat hij van een 

wijkbewoner diverse mails heeft ontvangen waarin deze bewoner aangeeft dat het 

bestuur volgens hem zich niet houdt aan de statuten. Het bestuur deelt deze mening 

niet, maar heeft deze mails wel voor een ieder ter inzage gelegd. 

2. Kort verslag van de jaren 2019 en 2020 wordt toegelicht door André kok (secretaris) 

. Deze word gepubliceerd op de website en ook vermeld in de nieuwsbrief. 

3. Financiële zaken 

 

Het financieel verslag/balans wordt verzorgd door Wim Vilters (penningmeester) 

 

De kascommissie bestond dit jaar uit Wim van Onna en Patrick Blom  en laatste licht op de 

vergadering de bevindingen van de commissie toe: 

De conclusie van de controle is dat de kas- en bankgelden overeenkomen met de in het 

financieel verslag opgenomen verantwoording. Het geheel geeft een getrouw beeld van 

inkomsten en uitgaven. Op basis van de gevoerde administratie stelt de commissie voor 

om de penningmeester/het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde beleid. 

De vergadering stemt in met het advies van de commissie en daarmee is de 

penningmeester/het bestuur gedechargeerd. 

 

Vernieuwde kascommissie voor 2021 zijn; Tom Bos, Ben van Onna en reserve Marco 

Arents. Deze zullen ook de gedane kascontrole over 2019 alsnog beoordelen.  

Hiervan zal verslag worden gedaan op de volgende bijeenkomst. 
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4. Verkiezing bestuur  

Er wordt op verzoek van twee aanwezigen een schriftelijke stemming verlangd. De drie 

kandidaten die het bestuur voorstelt worden unaniem gekozen en de voorzitter wordt in 

functie benoemd. 

Het dagelijks bestuur ziet er nu als volgt uit: 

• Herman Nierkens voorzitter  

• Wim Vilters penningmeester  

• André kok secretaris  

5. Activiteiten 

Wij gaan door met de activiteiten die in het eerste deel van deze bijeenkomst zijn 

besproken. 

 

Het onderwerp Duurzaamheid is ook nog een activiteit, maar hierbij is het nog de vraag of 

het echt een thema is voor de wijk of dat dit een gemeentebreed onderwerp is. 

 

Zoals vanavond ook is gebleken vragen de statuten van onze vereniging de nodige 

aandacht. Wij lopen steeds op tegen het feit dat wij een vereniging zijn met leden, maar 

dat het niet zo duidelijk is wie nu precies lid is; iedere meerderjarige wijkbewoner kan 

namelijk lid zijn. Wij kunnen dit oplossen door contributie te vragen, maar dat conflicteert 

weer met ons doel om er voor alle wijkbewoners te zijn. Wij overwegen daarom naar een 

stichtingsvorm te gaan. Wij houden u hiervan op de hoogte.  

6. Rondvraag en sluiting 

Van Kees van de Brink komt de vraag om een logischer indeling te maken voor het 

bezorgen van de papieren nieuwsbrief. Toegezegd wordt daar naar te kijken en zo 

mogelijk aan te passen. 

Opmerking: 

Het bovenstaande is de formele uitkomst van deze vergadering. Van twee wijkbewoners 

kwamen bij diverse agendapunten veel vragen over de statuten. Dat dit speelde was al 

duidelijk gezien de mailwisseling die met één van hen vooraf had plaatsgevonden. De mail 

van de desbetreffende wijkbewoner lag dan ook ter inzage. Voor de meeste aanwezigen 

was deze discussie en soms het welles nietes tussen de twee wijkbewoners en het bestuur 

niet interessant. Er ontstond hierdoor een minder prettige sfeer, hetgeen, helaas maar 

begrijpelijk, voor een aantal aanwezigen aanleiding was om de zaal te verlaten. 
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Het bestuur trekt zich dat aan en zal in de evaluatie van deze vergadering bespreken hoe 

we dit een volgende keer kunnen voorkomen. 

We putten daarbij veel motivatie uit het eerste deel van onze bijeenkomst waar er op een 

goede, soms kritische, maar zeker positieve en inhoudelijke manier over de drie thema’s is 

gesproken. 

 

 

 

2. Jaarverslag 2021 . 

Net als in voorgaande jaren is corona ook voor het wijkbestuur weer een bijzondere tijd 

geweest. Na heel veel tijd in een nieuw bestuur gestoken te hebben is in de vorige 

statutaire jaarvergadering  het nieuwe driekoppige bestuur officieel aangesteld.  

Dit met de opgave dat we vooral ondersteunend naar de projectgroepen actief zullen zijn. 

Dit is een proces dat nog wel enige tijd zal kosten.  

Hieronder volgt een korte samenvatting van de activiteiten in 2021. 

Elke bestuursvergadering komt het financiële situatie in terug  en dit punt komt ook 

terug onder financiële zaken in de jaarvergadering van 2022. 

De werkgroepen/projectgroepen waar we vooral aandacht hebben gegeven zijn: 

• Ontmoetingsplein 

• Hondenbeleid 

• Verkeer en veiligheid 

• BPT 

• Achterpaden 

 

Over het ontmoetingsplein waar veel aandacht is aangegeven kan ik kort zijn, dit punt 

wordt uitvoerig beschreven in de Nieuwsbrief en komt ook in de wijkbijeenkomst van 

2022 uitgebreid aan de orde, evenals het hondenbeleid.  

De werkgroep verkeer en veiligheid wordt nu gecoördineerd door Tom Bos. 

De BPT is door omstandigheden het laatste jaar minder actief geweest. Het teruglopen 

van vrijwilligers in actieve vorm van de BPT is een van de oorzaken. We beraden ons over 

de toekomstbestendigheid van deze werkgroep. Inmiddels is het actieve deel, de 

surveillanten, onder beheer van Marco Arents gekomen. André kok blijft wel betrokken 

maar zal meer een ondersteunende/coördinerende functie krijgen.  

 

Het Jaar 2019 is door omstandigheden niet goed vast gelegd in een jaarverslag. Dit komt 

door wisselingen binnen het bestuur.  Dat jaar stond ook in teken van herbezinning op de 

bestuurstaken en de invulling van een gewijzigde bezetting van dit bestuur. Dit kreeg met 
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behulp van adviesbureau Spectrum en de opstellers van het Wijkontwikkelingsplan meer 

invulling.  

Het jaar 2021 bracht daarop het volgende: 

 

• Bestuurlijke vernieuwingen 

• Inschrijven in het UBO register 

• Sociale media en wijkraad door Schoolgemeenschap 

• Voedselbos 

• Gesprek met een wijkbewoner. 

 

Bestuurlijke vernieuwing is nog in een oriënterende fase. Het aanpassen van de statuten 

en/of het veranderen in een Stichting blijkt niet zo eenvoudig. 

Het UBO-register maakt transparanter wie aan de touwtjes trekt bij organisaties die in 

Nederland zijn opgericht. Daarnaast kun je, door de openbaarheid van het register, beter 

geïnformeerd besluiten met wie je zakendoet. Het register komt voort uit EU-regelgeving. 

Elk EU-land moet een UBO-register bijhouden. Zo is ons bestuur elk persoon apart 

ingeschreven in het UBO-register. 

Een presentatie over sociale media voor de wijkraad door studenten van de Han en het 

ROC Rijn en IJssel is door omstandigheden een aantal keren uitgesteld, maar zal in 2022 

plaatsvinden. Hier zal onder andere Instagram als communicatie naar jongeren in onze 

wijk bekeken worden. 

Voedselbos project is gestart aan de rand van onze wijk bij de sportschool Aerofit en wij 

als wijkraadbestuur hebben onze ondersteuning aangeboden door meer bekendheid in 

de wijk te promoten. 

We zijn altijd blij als iemand uit de wijk zijn ideeën wil uiten, we kunnen het zeker niet 

alleen en alle hulp is dan ook welkom. Zo hebben we aandacht gegeven aan een bewoner 

en zijn ideeën laten meewegen naar activiteiten in de toekomst.  
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3.Financieel verslag 2019  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Begroting 2019 Wijkraad Duiven-West

Zoals deze is ingediend ten behoeve van het stimuleringsbeleid subsidie. 

Omschrijving

Bestuurskosten 1) 6.600,00

Wijkontwikkelingsplan 500,00

Buurtpreventieteam BPT  2) 1.150,00

Activiteiten 3) 1.500,00

Reservering lustrum 1.250,00

Gemünden 500,00

Diversen 500,00

12.000,00

1) Betreft onder andere: Vergaderkosten, nieuwsbrief/drukwerk, jaarvergadering, bankkosten en secretariaatskosten, wardering bestuur/commissieleden.

2) Betreft onder andere: Telefoon, witte voetenactie, vergaderkosten en nieuwsflits.

3) Betreft onder andere: De Paashaas, bijdragen buurt(straat) BBQ, kerstbomen, kerststukjes maken en andere kleine activiteiten.
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Jaaroverzicht 2018 Wijkraad Duiven-West

Balans per 01 Januari 2019

Activa € Passiva €

Saldo bank 7.192,39   Nog te betalen:

Saldo kas 103,95      Tele2 dec 16,25             

Loonstra computers 20,90             

Het Palet 44,20             

Reserve 15-jarig jubileum 1.708,15       

Reserve 5.506,84       

7.296,34   7.296,34       

Balans per 31 December 2019

Activa € Passiva €

Saldo bank 8.287,12   Nog te betalen:

Saldo kas -             Tele2 dec -                 

Loonstra computers -                 

Het Palet -                 

Reserve 15-jarig jubileum 2.708,15       

Reserve 5.578,97       

8.287,12   8.287,12       

Overzicht baten en lasten 2019

Baten €

Susidie gemeente Duiven 7.000,00   

Rente bank -           

7.000,00   

Lasten

Bestuurskosten (1 2.689,67      

Buurtpreventiteam (2 266,44         

Kleine evenementen (3 1.620,93      

WOP (4 1.350,83      

Reservering 15-jarig jubileum 1.000,00      

Totale lasten 6.927,87   

Resultaat 72,13        

Aansluiting:

Reserve 01 januari 2019 5.506,84   

Overschot 2019 72,13        

Reserve 31 december 2019 5.578,97   

1) Betreft onder andere: Bankkosten, vergaderkosten, contributie Dkk, WA-verzekering,

     waardering bestuur, presentjes/ziekte en secretariaatskosten

2) Betreft onder andere: Telefoon en diversen

3) Betreft nieuwjaarsreceptie, jaarvergaderig, buurt BBQ en kerstbomen/-versieringen

4) Betreft warmtemeter, vergaderruimte, cursussen en diversen.
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Specificaties

€

1) Bestuurskosten:

Teambuilding 464,75

Vergaderkosten 426,60

Website 95,59

WA-verzekering 203,58

Vergoeding gebruik privé computer 200,00

Bankkosten 195,95

Contributie DKK 140,00

computerkosten/cartridges 152,49

Presentjes/ziekte 432,50

Secretariaatskosten 378,21

2689,67  

2) Buurtprefentieteam

Telefoon 179,81

Spandoek 54,69

Secretariaatskosten 31,94

266,44  

3) Diverse kleine activiteiten:

Nieuwjaarsborrel 245,31

Jaarvergadering 196,73

BuutBarbeQue 100,00

Kerstbomen/-versiering 1078,89

1620,93  

4) WOP

Warmtemeter 845,79

Cursussen 170,08

Zaalhuur 308,00

Diversen 26,96

1350,83
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Balansspecificaties

Subsie Wijk Ontwikkelings Plan

Ontvangen subsisie WOP 5.000,00

Gemaakte kosten in 2016 en 2017 -1.396,99

3.603,01

Reserve 15-jarig jubileum

Gereserveerd voor 10-jarig jubileum 5.000,00

Uitgaven 10-jarig jubileum -4.541,85

Gereserveerd voor 15-jarig jubileum 458,15
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Financieel verslag 2021 

        

 INKOMSTEN    UITGAVEN   

        
 Saldo kas 01-01-2021  €              -         
 Saldo Rabo 01-01-2021  €   

9.602,68  
     

 Saldo spaar 01-01-2021  €      
227,68  

+     

 Totaal beginsaldo  €   
9.830,36  

     

        
 BPT  €              -      BPT  €      

186,88  
 

 Wijkfeest  €              -      Wijkfeest  €   
2.380,00  

 

 Diversen  €              -      Diversen  €   
1.362,89  

 

 Bestuur  €              -      Bestuur  €      
343,88  

 

 Bank + rente  €          
0,02  

  Bank + rente  €      
196,25  

 

 Subsidie  €   
2.250,00  

  Subsidie  €      
395,90  

 

 0  €              -      0  €      
511,98  

 

        

 Totaal inkomsten 2019  €   
2.250,02  

  Totaal uitgaven 2021  €   
5.377,78  

 

        

     Saldo kas 31-12-2021  €              -     
     Saldo Rabo 31-12-2021  €   

6.474,90  
 

     Saldo spaar 31-12-2021  €      
227,70  

 

     Totaal eindsaldo  €   
6.702,60  

 

        

 Totaal beginsaldo + 
inkomsten 

 € 
12.080,38  

  Totaal uitgaven + eindsaldo  € 
12.080,38  

 

        

        
   €   

2.250,02  
     

       €   
2.250,02  

 

        
   €   

2.250,02  
    €   

2.250,02  
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Meerjaren begroting.  

 

 

Namens penningmeester Wim Vilters . 

UITGAVEN 2022 2023 2024 2025 2026

Huur zaal voor vergaderingen   1 € 1.000,00 1.000,00€        2000,00 2250,00 2300,00

Onderhoud Website                      2 € 1.000,00 450,00€           475,00 500,00 525,00

Mobiele telefoon abonnement 3 € 250,00 300,00€           325,00 350,00 375,00

Verzekeringen  4 € 250,00 275,00€           300,00 325,00 350,00

Kerstbomen  5 € 750,00 800,00€           850,00 900,00 950,00

Activiteiten    6 € 500,00 600,00€           650,00 700,00 750,00

6 Advertenties krant   7 € 300,00 300,00€           300,00 300,00 300,00

Commissies    8 € 500,00 500,00€           550,00 550,00 550,00

Diversen         9 € 350,00 500,00€           500,00 500,00 500,00

Snelheidmeter   10 € 2.200,00 -€                  

Reservering ontmoetingplein Vivare  11 € 2.000,00 2.000,00€        2000,00 2000,00 2000,00

€ 9.100,00 6.725,00€        7950,00 8375,00 8600,00

1   Zaalhuur bestuur en alg. vergaderingen

2 Website en onderhoud

 3 Mobiel BPT

4 WA verzekering

5 Kerstbomen wijk

6 Actieviteiten in onze buurt

7  Advertenties krant

8  Commissies

9 Diversen

10 Reservering snelheidmeter

11 Reservering ontmoetingplein Vivare

BEGROTING  Wijkraad Duiven West


